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 5.9.21ראשון יום  8 דף מידע מס.  

                                                                                                                             משולחן יהושע טל מזכיר זמני
                          שירלי רופא. –מאיר גוטרבויים ומרכזת חינוך  –** במזל טוב נבחרו מנהל קהילה 

   , קל להערים קשיים, קשה להושיט יד, נשתדל.נשתדל לעזור להם ע"מ שיצליחו בתפקידם
                                                    מכיוון שנבחר לי מחליף, זה הדף מידע האחרון שאני שותף בכתיבתו.

        השתדלתי לרצות את הציבור, לא תמיד הצלחתי ובטח שתמיד קימות מחלוקות שקשות לגישור.
 קדתי כמנהל קהילה עסקתי עם בעלי התפקידים הייעודיים בין השאר: במהלך החודשים שתפ

 *כניסה למתווה בניית שכונה חדשה. 

 . דירות*הרצת שיוך ה

 *החלפת יו"ר קיבוץ, החלפת מנהל קהילה, החלפת מרכזת חינוך. 

 *ריענון דפוסי עבודת ההנהלה. 

 *תחילת טיפול בפנסיה. 

 גובש. טרם  –*הבאת התקשורת לסיכום דפוס עבודה 

 *טיפול בכבישים, דרכים וחניות שאני מקווה שיסתיים לפני סוף השנה. 

 .2021*העברת תקציב לשנת 

 *בדיקת החלפת זכיין לאלונית, נשארנו עם חברת דור אלון. 

 *חיפוש אפשרויות חיסכון במים בהשקיה. 

                                                                                                               *טיפול באינסוף פניות של חברים.

חברים ותושבים שצברו חוב שמעבר לאשראי חודשי  -** תשלומי ריבית לחייבים שבפיגור

לחודש.   0.5%הריבית של  יחויבו בריבית שתיווסף לחובם. 2021החל מסוף אוגוסט  שוטף,

.            )זוהי הריבית שמעוז משלמת בשוטף לארגון הקניות( כמובן שרצוי לא לצבור חוב ולשלם בזמן.

שתלנו בכל הצד הצפוני של גדר המערכת מהשער של הרפת ועד שער בית הכנסת   –** מהנוי 

                                                                            עצי צאלון וכן עוד כמה עצים ממזרח לתחנת האוטובוס.

                                           אנחנו מחפשים פתרונות לצמצום כמות מי ההשקיה, אין פתרונות קלים.**

ר בניה  כיתות ביה"ס שגגותיהם פורקו, מחכות להריסה, אבל לפני זה אנחנו צריכים אישו 2** 

מבני קראווילות שהמועצה נתנה לנו. בינתיים ננקה את סביבת הכיתות האלה, כי כרגע   3של 

                                                                                                                         האזור נראה ממש לא טוב.

חלק נכבד מהחורשה שנטעתי שם וחלק גדול מהאקליפטוסים  ** שרפה ממזרח לקיבוץ כילתה

 וה שלפחות חלק מהעצים יתחדשו. ושלאורך ואדי בלע, נק

 יהושע טל. -בברכת שנה טובה
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 מאיר גוטרבוים:  -דברי מנהל הקהילה החדש 

לחברי מעוז חיים, ראשית אבקש לברך אתכם בברכת שנה טובה, שנה חדשה שתביא איתה  

חדשות, תקוות והתגשמותן, שנתחיל ברגל ימין את העבודה המשותפת  הזדמנויות והתחלות

ויחד נתגבר על מכשולים ונפתור בעיות. הדרך לא תמיד פשוטה, ויש עבודה לרוב, אני מאמין 

 בעבודה עם שיתופי פעולה מול בעלי התפקידים שנכונים להצליח. 

 דה רציפה. במהלך חודש ספטמבר אגיע לפה בין החגים ובאוקטובר אתחיל בעבו

 

 בוים.רמאיר גוט -שנה טובה

 ************ 
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 הרחול. יפתח -משולחנו של מרכז המשק 

השנה מסכמים את השנה שחלפה ומתחילים שנה חדשה, זו הזדמנות טובה לעצור,   בראש

להסתכל אחורה על כל העשייה שנעשתה בשנה החולפת, וכן להסתכל קדימה אל השנה  

ההתחלות החדשות והאתגרים שהיא מביאה עימה. כי בכל יום יש התחלה חדשה החדשה, אל 

ובמקרה שלנו שנה שניה עם הקורונה, שכולי תקווה שהמגיפה תסתיים בשנה הקרובה.  

במיוחד בימים אלה מאחל לכולם שכל יום יהיה יותר טוב מקודמו ושנזכה לשנה טובה ומתוקה, 

 . עם התפתחויות והגשמות חדשות מאתגרת

שהגד"ש הכינו. פסיפלורה:  2022הנהלת הגד"ש אשרה את תוכנית הזריעה לשנת  – גד"ש

אנחנו במגעים מול החברות שיכון ובינוי ודוראל לגבי גידול באגרו וולטאי את רוב גידולי הגד"ש  

מה שנותן הכנסה מכובדת נוספת על הגידולים. גידול הפסיפלורה מתאים מאוד ויכול להוזיל  

ות גדשים עם כפר רופין, לא הגענו להסכמות על שותפות. שלחנו הצעה להמשיך עלויות. שותפ

.  אבטיחים הייתה שנה גרועה. מחלות, וירוסים וגם   2023במתכונת הקיימת עד סוף עונת 

מחיר שצנח למחירי הפסד. ננסה שנה הבאה לגדל לבד שטח קטן וללמוד הגידול כדי למנף אותו  

 בהמשך. 

לתפקד לאחר השמדת כל המזון. הוחלט להגיש תביעה על השמדת המזון.  מרכז מזון חזר – רפת

 אנחנו במגעים לשותפות מול רפתות באזור במטרה להוזיל עלויות ולנצל יתרון לגודל. 

הענף עובר תקופה קשה. לא מצליחים לשמור על המחירים, הם יורדים בגלל חוסר תאום  -מדגה

ניסיון של ההתארגנות לחשב מסלול מחדש. הוקם  בין המגדלים וזה פוגע קשות ברווחיות. יש

צוות חשיבה מטעם משקי בית שאן שהחליטו להוביל מהלך בין המגדלים. בדגת הארץ גם 

המצב לא טוב ולא עומדים בתוכניות, יש בקשות של מדגים מבחוץ להצטרף לדגת הארץ  

 והנושא בבדיקה. 

הגענו לקטיף עם אפס תקלות  הענף לקראת סיום הקטיף של המנגו, השנה – סובטרופיים

דונם מנגו.  50בעיקר מזג אויר ומצפים לתוצאות שלא ראינו שנים רבות. סיימנו לנטוע עוד 

דונם לאחר שנת השמיטה, נקיים דיון נוסף לגבי הגדלה בשלב נוסף.  50הוחלט לנטוע עוד 

 באבוקדו נראה שהולכת להיות שנה טובה. 

ה שיש הרבה פרי ונקווה גם למחירים טובים. הוחלט  בתמרים הגדיד בעיצומו ונרא  – תמרים

לשווק דרך הדיקלאים את רוב הפרי. עוסקים בניקיון השטחים מעשבייה וטיפול בעצים כולל 

ריסוס נגד חידקונית. בלולבים עובדים במרץ על קטיף ושימור, השנה הגדלנו משמעותית את 

ם ללקוחות חיצוניים בניצוחו של יורם  היקף העבודה בלולבים כולל עבודות אריזה וקירור שעושי

 שחם שלקח להוביל המיזם.
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המפעל עובד במרץ לספק ההזמנות. עקב עליית מחירי ח"ג וההובלה נפגעה הרווחיות   – פולירז

של המפעל שסיים החציון בהפסד. במועצת מנהלים נדון נושא השחיקה שהביאה להפסד, ח"ג 

 מחיר המוצרים, יבוא לדיון כיצד לפעול.  והובלה עולים והלקוחות לא מוכנים להעלות

בגשר מתחילים לראות התאוששות, העסקים חוזרים לאט לשגרה, ישבנו עם   – גשר השלום

הבעלים של חברת גולד בונד, שלומי פוגל, לטענתו יש התעניינות לפיתוחים נוספים אחרי  

 פים.שנתייצב עם משבר הקורונה, נקווה להתעוררות ופריצת דרך לפיתוחים נוס

 יזמויות 

אנחנו בקשר מתקדם ובמו"מ על חוזה עם חברה אמריקאית שמייצגת  - מתחם אחסנת גרעינים

מיליון טון והם במגעים   2.3את ממשלת אוקראינה שיש לה הסכם עם ירדן על כמויות של 

מתקדמים לאחסן אצלנו את הגרעינים שיבואו מנמל חיפה. כל ההשקעות למעט תב"ע והיוון 

         החברה כולל עלויות הבנייה.                                                                                                     למנהל על 

דונם ליזם, הנושא בטיפול   6-התקדמנו וחתמנו מזכר הבנות להקצות שטח כ - תחנת אגירה

                                                                                                   לקבלת אישורים.                                

 נפגשנו עם החברה כלכלית ומשקי ב"ש לנסות לתת פתרון לשטחי תעסוקה.   - מרכז לוגיסטי

    השכרות

אנחנו בקשר עם חברה חדשה לאחר שירדה החברה לעיבוד מזון בטענה שיש להשקיע   - אריזים

הרבה בהתאמת המבנה וקבלת האישורים. אם לא תהיה התקדמות זה יחייב אותנו לבצע  

 התאמה למרות העלויות. 

הוחלט בהנהלות לחייב המשתמשים במבני המשק לפי מפתח  – מבנים וסככות בחצר המשק

מבנה. נעשתה עבודה יסודית ע"י מוש ובעזרה שלי הוצאנו חיובים לענפים המשקף את שווי ה

 בהתאם.  

עברנו כל המכשולים כולל רשות עתיקות, בימים אלה אמורים לקבל היתר   – מנחת מעוז חיים

 בנייה וכמובן להתחיל לקבל שכ"ד מחברת תלם. 

ירוי ברכות הדגים דוראל התחילו לעבוד על תכנון וקבלת אישורים לק  – אנרגיה סולארית

באגרו וולטאי על שטחי הגד"ש לגידול מעל פסיפלורה,   והמאגרים. הגג ברפת ובפולירז בהקמה.

פטל, דלעת, אבטיחים, קישואים, ומספוא.  הנושא בבדיקה מול שיכון ובינוי ודוראל, מתקדמים  

 עם שתי החברות במקביל. 

 הרחול.  יפתח  -שתהייה שנה טובה                                                                        

 ************ 
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 הרפז. דיתי -שיוך

מאז עברו מספר שנים בהן החלטות של רשויות   2014תקנון השיוך של מעוז התקבל בשנת 

                                                                                      המדינה התעדכנו והשתנו ובהתאם עלינו לפעול.

כל מהלך נעשה לאחר בדיקה מדוקדקת עם עו"ד שמלווים את התהליך במטרה לקדם את  

                                                                                                              השיוך בצורה המיטבית והאפשרית. 

מה שקובע הם הכללים והחלטות של רשות מקרקעי ישראל והיכולות שלנו להגיע לשלב הביצוע 

 הסופי בהתאם לעסקת השיוך של מעוז. 

 נושאים פנימיים שנמצאים בתהליך הסדרה:

 ך.    מפגש פרטני עם החברים, הסבר על ההחלטת השיו – נושאים פרטניים עם חברים ❖

 צו ירושה, צו קיום צוואה, חתימה על מסמכים למנהל,      – נושאים פרטניים עם יורשים ❖

 חתימה על הסכם פרטני והשלמת מסמכים. 

 בהתאם לתנאי סף נדרשים במנהל.  -עדכון הטבלאות  ופרטים של כל בית אב ❖

 שינוי מודל העבודה, רק לחברים ותושבים במעוז.  -מרפאת שיניים ❖

 מגרשים פנויים חלקם מבונים וחלקם מגרשים ריקים שמיועדים     – המגרשיםעדכון מפת  ❖

 לשיוך עתידי, מגרשים שכבר משויכים  לפי חברים ותיקים וחברים חדשים.

 תצהיר בדבר שימושים לא מוסדרים נחתם והועבר להמשך טיפול.  ❖

 מספר הבהרות להחלטת השיוך של מעוז.

מתעדכנות מעת לעת ולכן יש להתאים את הדברים החלטות רשות מקרקעי ישראל  .1

 לנקודת הזמן בה אנחנו נמצאים. 

החלטה השיוך של מעוז, מבדילה בין חברים ותיקים ובין חברים חדשים שהם כל מי  .2

 .  2007שהתקבל לחברות  אחרי 

המגרשים שנכללים בשיוך אושרו בתשריט החלוקה ברמ"י, חלקם מבונים וחלקם לא  .3

 מבונים.  

מגרשים בחלקת המגורים הם מגרשים מוטבים, כלומר התשלום   -גוריםחלקת המ .4

 עליהם לרמ"י יהיה תשלום מופחת. 

 מגרשים מוטבים. )תשלום מופחת למנהל(  266למעוז נכון להיום יש  .5

בהתאם להחלטות רמ"י כל המגרשים לשיוך נקראים  מגרשים   -מגרש בפטור ממכרז .6

בפטור ממכרז. בהתאם לחוקי רשות מקרקעי ישראל, יכול אדם, במדינת ישראל, שתהיה  

 לו בעלות רק על מגרש אחד שניתן לו בפטור ממכרז. 
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חבר ששויך לו מגרש, לא יוכל למכור את הנכס ששויך לו ולהגיש בקשה לשיוך של  .7

 שוב.  מגרש אחר בי

 ההפניה למנהל תהיה של כל החברים יחדיו הוותיקים והחדשים. .8

 לרמ"י בהתאם להחלטות רמ"י )פתיחת תיק, קרקע לאחר שמאות וכו..(  -תשלומים .9

 בהתאם להחלטות הקיבוץ.  –תשלומים לקיבוץ  .10

מס רכישה, החתמות עו"ד, תשלומים על הבית וכל מה  -תשלומים נוספים בגין השיוך .11

 שיידרש. 

 : הדברים שעלו במפגש זום עם עו"ד רותם ליכטנשטיין עיקרי

עסקת השיוך של מעוז על כלל חלקת המגורים מחייבת אותנו לעשות הכל בבת אחת   .1
 . בהתאם לנהלי ביצוע של רמ"י

קיימים סט נושאים שמסדירים ביחד עם מחלקת עסקאות במקרקעין, שימושים לא  .2
 מוסדרים.

חר שקיבל את ההרשאה מרמ"י, ללא  כל שימוש שנעשה בקרקע צריך שיעשה לא .3
 של השימושים לא ניתן לסיים את תהליך השיוך.  הסדרה

העסקה של מעוז נמצאת בתהליך מתקדם, חלק מהעיכוב נבע כי היה חסר חומר   .4
 מהקיבוץ. 

ישנה התקדמות במנהל בקידום החלטת השיוך כדוגמת החלטת מעוז לאחרונה נסגרו  .5
 מספר עסקאות.  

 יש מספר סוגיות שצצות על פני השטח, שימוש בדירות בתקופת הביניים.  .6
משאב הדירות המבונות לטובת שיוך וקליטה זה משאב שימצא בעתיד במחסור בכל  .7

 קיבוץ שעושה שיוך דירות. 
עלו מספר סוגיות שדורשות עדכון ויובאו   – 2014נון השיוך משנת בהחלטות מעוז בתק .8

 כהצעות החלטה לאספה. 
התקנון בא להסדיר ולשמור על האינטרס של חברי הקיבוץ ביום שאחרי השיוך בפועל,  .9

 יאפשר לשמור על צביון של הישוב. 
 הדין היום ובעתיד, הזכאות לחברים ביום הקובע, חברים חדשים.  – גרושים .א

דירה. האם לכל משפחה נפרדת, הקיבוץ מקצה   /הקצאה נוספת של מגרש

  אוטומטית מגרש מוטב. 

                   יש לייצר דין שוויוני בין יורש חבר קיבוץ ובין יורשים שאינם חברי קיבוץ.  -ורשיםי .ב

יש לבחון את ההשפעות של כל החלטה. אם נותנים תנאים מקלים, יהיה קשה להגן 

 חבר הקיבוץ שהלך לעולמו.  –ית הירשה הוא בגין המוריש על כך. ב

שמאות לא הועברה עדיין לחברי מעוז מאחר ולמנהל יש את הדרך וההחלטות שלו  כדי  .10
 להעביר את השמאות ועל הקיבוץ היה להשלים דרישות למנהל. 
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עסקת השיוך של מעוז קובעת שזו עסקה ביחס לבנק מגרשים לגביהם יש הטבה   .11
 מגרשים, מבונים וריקים.  266כ המגרשים המוטבים של מעוז = סה" מיוחדת,

       מגרשים.  169מתוכם כבר משויכים לחברים ותיקים וחדשים =  

  מ' 160חברים חדשים על מנת לבנות נכנסים להסדר הביניים, אם בונים מעל  -בניה  .12
 נדרשים לשלם על תוספת הבניה. 

 ערבות למנהל. לשמור קבלות / כתב  –מ'  160בניה מעל  .13
נוגע לסוגיית מיסוי מקרקעין השפעה של זה פחות  -פס"ד גזר  -היטל השבחה .14

 משמעותית לגבי החברים במעוז והשיוך .
 פניה של חברים נמצאת בבדיקה עם גורמי המקצוע.   –היטל השבחה  .15
חבר קיבוץ שהוקצה לו מגרש לא יוכל למכור ולקבל מגרש אחר באותו   –החלטת רמ"י  .16

 יישוב.  
חברים ביקשו להציג הדמיה של אומדן עלויות כדי שניתן יהיה להיערך לתשלום. הנושא  .17

 יוכן לקראת המפגש הבא. 
 

נביא ליישום , שבשנה זו תעשה קפיצת המדרגה  בשנה הבאה עלינו לטובה נאחל לכולנו

ובריאות  והעיקר שתהיה לנו שנה טובה הבתים על שם החברים והיורשים. סקה ולרישוםהע

 . טובה לכולם 

   .דיתי הרפז

************ 

 

 רפת

מקלחות בין  3מקלחות בזמן החליבות ועוד  3הרפת נמצאת בשגרת קיץ מלאה הכוללת 

                                                                                                                       החליבות מסביב לשעון.

תנובת החלב ממשיכה להיות יציבה ומעל המצופה ונראה שנעמוד במכסת החלב הקצובה לנו  

                                                                                                 מיליון ליטר. 3.25של  2021לשנת 

על מנת לעשות את תוספת   2022ממשיכים בחיפושים אחר קניית ראשים חדשים לשנת 

 תווסף למכסה הנוכחית. תהמכסה בסך חצי מיליון ליטר ש

                                                                                                 מאחלים לכל בית מעוז שנה טובה ושקטה.

 . צוות הרפת 
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 מהנעשה בחינוך 

                                                               בשיאו של החום הגדול הגענו לסופו של החופש הגדול.

כל בתי הילדים נפתחו בזמן ומתנהלת   ,למרות הקורונה, ההגבלות ושינויי בעלי התפקידים

                                                                                                                פעילות סדירה, מגוונת ומהנה.

בנוסף, בנות הנעורים  מטפלות חדשות. 3חלו שינויים בחלק מצוותי הגנים כולל קליטה של 

משולבות בגיל הרך: בבית פשוש תתחיל לעבוד אור אמויאל, בבית גל עובדת מעין כהן, בגנון 

 לילך עובדת נעמי דפנא ובגן תומר נועה אופק. 

 יילו ועברו פעילויות רבות במהלך החופש. הנערים עבדו, ט -במועדוני הנוער

זו הזדמנות לומר תודה לצוות החינוך הבלתי פורמלי: מאיה יפרח, טל ענבר )טלטול ( והדר רייזמן 

הגר גרינברג, יובל פוקס, אלה סולץ ושקד מור שלמרות   בעזרתן של הנוער הנהדרים שלנו:

 הקושי והבידודים העבירו חופש מדהים עבור הילדים.

ובנים מאליהם הדברים, וסימני השאלה הרבים שריחפו במדרכות ובמערכת החינוך...  לא מ

 מחנה ארגון יוצא לדרך עם דרישה לתו ירוק! 

לפרקים נראה כי חופשת סוכות עוד רחוקה ואין לאן למהר אך מבלי שנשים לב, הזמן חולף לו 

מדוקדקת במיוחד כידוע, מחנה ארגון הוא פרויקט הדורש הכנה רבה והתארגנות  במהרה.

,  21-24/9/21בשנה זו בשל נגיף הקורונה. השנה המחנה יתקיים ביער ציפורי בין התאריכים 

 ימים שלישי עד שישי.  מפקד המחנה רביב מור. 

התגייסות ההורים וצעירי הקיבוץ בסיסית וחשובה מעין כמוה כדי לקיים מפעל זה. עם הרבה  

ר מסורת זו על בסיס ערכי חינוך לאורם התחנכו  רוח טובה, נכונות ומאור פנים נצליח לשמ

דורות... דווקא בתקופה בה הילדים חורשים, זורעים וקוצרים ברשתות החברתיות, חשוב לצאת  

 לבנות וליהנות מעשייה מסוג אחר. ,לטבע, לכפות, לקשור

קים  אני מזמינה את כל מי שמעוניין להירתם למשימה לפנות אלי או אל רביב מור. חיילים הזקו

 למכתבים לצורך שחרור מהצבא מתבקשים לפנות אלי כבר בימים הקרובים.

לסיום רציתי להודות לסופי על שנים של עשייה, נתינה ואכפתיות. לא מובן מאליו היה להוביל 

ולנווט את מערכת החינוך במעוז לאורך שנים ארוכות תוך שימור המסורת ואיכות החינוך. אני 

 ך הדרך. מאחלת לסופי הצלחה בהמש

 מאחלת לכולנו שנת לימודים פורייה ומוצלחת, ללא בידודים עם בריאות שלמה לכולנו! 

 . ג'נט מור -בברכת שנה טובה 



9 
 
 

 

 

 צמיחה דמוגרפית

חברי ותושבי מעוז חיים לקחו חלק משמעותי בהצעת   "שכונת בוסתן"! -ויקרא שמה בישראל 
שמות רבים, מגוונים ויפים לשכונה החדשה, לאחר ריכוז חמשת השמות המובילים, נבחר שמה  

 . של השכונה 

נאחל שכפי שבבוסתן ישנם עצי פרי רבים, שונים ומגוונים, כך יהיו גם חברי השכונה, רבים 
קהילתי שלנו מעט משלו, ייתן, ישקיע ויתחבר באופן ומגוונים, שכל אחד מהם יוסיף למרקם ה

 מיטבי, ושאט אט תתמלא השכונה ויצמחו בה בתים כפטריות לאחר הגשם.

השנה למרות פניות רבות, סיורים וראיונות לא הגענו לכמות המשפחות שלה ציפינו, אנו 
רבים נכנסו ממשיכים לקבל עדיין פניות ומאחלים להבאת משפחות לקליטה. בנוסף, בני משק 

לתהליך הקליטה ועדין ממשיכים לפנות אלינו, הקליטה במעוז היא העתיד של כולנו, אנו 
מזמינים את חברי מעוז לדבר עם הבנים, החברים וקרובי משפחה לשתף אותם ולהעביר להם 

 את פרטי ההתקשרות. 

                          נברך את כולם בבואם ונאחל לכל בית מעוז חיים שתצמח להיות קהילה קולטת, 
 שנה טובה וחג שמח! מחבקת ומזמינה.

 מעיין נחום
 בשם כל חברי ועדת צמ"ד. 

 ************ 

 

 תשתיות:

      :                                                                                                                             הסבר על חיובי מים

כפי שפורסם בחודש הקודם, החל מחיובי חודש אוגוסט יחל חיוב מים על פי תעריפים והקצאות  

       ם מאפיקי מים )ספק המים שלנו(.מים בהתאם לתקנות רשות המים ולתעריפים המתקבלי

על פי התקנות ישנם שני תעריפים למי שתיה לצרכן הבייתי, תעריף נמוך הנקרא כמות מוכרת  

                                                                                          ותעריף גבוה לכל צריכה מעבר לכמות המוכרת.

 מ"ק(. 7מ"ק לאדם לחודש, אדם המתגורר לבד זכאי לכמות כפולה )  3.5ת הינה הכמות המוכר

                                                                                            הינם:  2021התעריפים שנקבעו החל מחודש יולי 

                                                                                                              .₪ למ"ק לכמות המוכרת  4.00

 ₪ למ"ק לכל כמות נוספת.  10.00

 ניר דפנא.  -חג שמח 

 ************ 
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 , שמידט סמדר, אלמוג רותם, אלמוג מיכל, נהיר חוה : ים אוגוסטמזל טוב לילידי חודש 

 ,  גרינברג חיקי, בראון שניר, גרינברג סמדר, אמויאל דקלה,  הולצר יריב, ששון איציק
 , צם דליה, צחר  גדעון, פרטוש לירון, עמית  דניאל, עיני  הרי, אביסרור יוראי, והבה ענבל
,  שגב תמר, שגב אופירה, סיגל אלי, וינר פטר, סולץ שירה, אריאלי עמר, גל עטרה ,קינן אמיר
 , מור רביב, טל כרמית, טל יהושע, זכאי עופר, וישנוביצקי עדה, שלום  עדי, שמואל ארבל
 .שלום תומר, שביט יעל, רפאל גילי, שטרקס סיון, שחם  יוני,  מרגלית עמית

, פרטוש יובל, פוקס יובל, מרגלית נעם, יבלונק רימון ,רפאל גפן, ורד רוני, דפנא אלון ולילדים:
 .לרר אריגלעד טמקין, ,  שביט יסמין, שביט דריה

 
**************** 

 
 אוגוסט  בחודש הנפטרים  לזכר - זכרון נר

 03/08/1969   סולץ אלישע
 26/08/1970 ינסקי'חנצ   שלמה

 01/08/1984 כרמל ציפורה
 11/08/1994  גנתון גרשון
 31/08/1999 דגן צורי

 07/08/2001 כרמל  יצחק
 02/08/2004 קדר  אהובה

 27/08/2004  בינדר מיכל
 24/08/2006 טננבוים נחום
 24/08/2006  ישבי חיים

   23/08/2013  קוסובר  שמואל
  10/08/2016 ראובן אלט
 19/08/2016 פוגל  ריטה

  

 בברכות ואיחולי מזל טו 


